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客戶存款相關資料使用同意書
Consent Form for Use of Customer’s Deposit - Related Information

請用正楷填寫，在適當方格內加上“ √ ”，填妥表格後交回貴行任何一間分行或郵寄到香港郵政信箱3013號恒生銀行
有限公司。
Please complete in BLOCK LETTERS, “ √ ” where appropriate, and return the completed form to any of our 
branches or mail to Hang Seng Bank Ltd at GPO Box 3013, Hong Kong. 

註 
Note :

此表格須以客戶層面提交(並非以戶口層面)。
This form should be submitted on customer level (and not the account level).

致 : 
To : 

恒生銀行有限公司 (「貴行」)
Hang Seng Bank Limited (the "Bank")

日期(日/月/年)
Date(DD/MM/YY)

 甲部 Part A ─ 客戶資料 Customer Information
客戶姓名
Customer Name

身份證明文件號碼
ID Document Number

 

我同意讓貴行查閱及參考我的存款相關資料，以讓貴行考慮、選擇及經貴行所有途徑向我提供更切合我的投資及財富管理產品/服務及
相關資訊1。
I AGREE to allow the Bank to look into and refer to my deposit-related information, so that the Bank can consider, select and provide 
me with the relevant investment and wealth management products / services and related information1 via all channels of the Bank.

我不同意讓貴行查閱及參考我存款相關資料作投資及財富管理用途。
I DO NOT AGREE to allow the Bank to look into and refer to my deposit-related information for investment and wealth management 
purposes.

乙部 Part B ─ 客戶同意聲明 Customer Consent Declaration

1

1  

銀行專用 For Bank Use

Branch

Receiving Br. Code

Contact Staff

Approved by

Maintenance

Screen (CUS A001)

Field (DEP INFO CONSENT)

Value
Opt-in: Y Opt-out: N

Contact Staff Ext.

Contact Staff ID

請用留存本行之印鑑簽署 Please use signature(s) / chop(s) filed with the Bank
X

s.v.

客戶簽署 Signature(s) of Customer(s)

請注意，若你希望接收有關投資及財富管理產品/服務的市場推廣，你需另行於「市場推廣意願」選擇同意收取本行的市場推廣。你可透過個人e-Banking
或分行更新「市場推廣意願」。
Please note that if you would like to receive our marketing materials related to investment and wealth management products / services, you have to give 
a separate consent to receive marketing materials from the Bank in “Marketing Preferences”. You can update your “Marketing Preferences” via Personal 
e-banking or branch.

@#SVStart#@ 

@#SVEnd#@ 

@#signStart1#@ 

@#signEnd1#@ 
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